
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for halvøen Arrenæs  
20.sep. 2017 
 
Til stede: John, Jørgen, Peter, Claus og Liljan. Referent: Liljan 
 
Auderødlejren 
Der er intet nyt fra den nye ejer af lejren. Udlændingestyrelsen har lejet den indtil marts 2018. Vi 
holder fortsat øje med udviklingen i lejren. 
 
Kolonihaver 
John har haft et fint møde med formanden for kolonihaven og et bestyrelsesmedlem. De vil tage 
kontakt til de som har septictanke og tjekke om det er anmeldt til kommunen, ellers vil de sørge for 
at det bliver gjort.  Det er tilladt at have tørkloset.  
 
Internet 
Er færdig etableret. Men der er ikke kommet breve ud til de enkelte husstande. Hver husstand må 
selv kontakte sit it-selskab og sørge for at blive opgraderet.  
Jørgen er blevet kontaktet af en fyr som kan sætte en lille parabolantenne op. Den vil kunne 10-
doble kapaciteten på mobilnettet. Dette kan overføres til bredbåndssignal. Hvis systemet viser sig at 
virke som lovet, vil det kunne udbydes til alle interesserede. Det afklares i løbet af oktober 1017. 
 
Bank 
Peter har fået adgang til vores konto i Handelsbanken. 
 
Havnen 
Der søges midler til en ekstra garage. Shelteret bliver brugt. Nogen nætter er det hjemsøgt af folk 
med høj musik, som efterlader skrald udenfor spandene. Der burde være en bom ved indkørslen. 
 
Kongernes Nordsjælland 
Forslaget om Nationalparken er i høring til 23.okt.2017. Herefter forventes den at blive en realitet. 
Jørgen kontakter formand for Arresøgruppen, Søren Bald, mhp på høringssvar til bekendtgørelsen 
for Nationalparken for om muligt at få Arresøgruppen med i bestyrelsen for Nationalparken.  
 
Maillisten 
Vi har pt. 28 betalende medlemmer. 16 har ikke betalt. Peter sender rykkere ud. 12 er tvangs-
udmeldt, fordi de ikke har betalt i 2 år. Der er kommet en del nye beboere på Arrenæs. Claus  
snakker med de nye beboere på Auderød Bygade, for at gøre opmærksom på foreningen. Liljan 
laver udkast til brev, som kan sendes ud til samtlige husstande, der kan være med i 
grundejerforeningen. Jørgen retter til. John sørger for at brevet kommer ud. 
 
Bestyrelsesmøde 
Næste møde er fastsat til ons.d. 10.1.2018 kl.20.00 på Åsebro. 
Generalforsamling er fastsat til ons.d. 31.1.2018 kl.20.00 i Spejdercentret. 
 
Evt. 
Peter vil tjekke om der er kommet post til grundejerforeningen via CVR-nr./NemID.  
Claus nævner, at der i Halsnæs Kommune er en friluftspulje, som ikke bliver brugt op. Er det noget 
vores forening kan have glæde af? 


